

跑手須知 E-Runner Guide

Sun Life 永明續FUN跑：
Pokémon Run Hong Kong 2024
2024年3月17日（星期日）
香港科學園

Sun Life Fun Run Presents:
Pokémon Run Hong Kong 2024
17 March 2024 (Sunday)
Hong Kong Science Park





入場注意事項 Entrance Guidelines

跑手需提前至少45分鐘到達會場以進行行李寄存，然後前往起跑區等候，逾時不候。

Runners are required to arrive at the venue at least 45 minutes in advance to store their personal belongings and then proceed to the starting area to wait. Latecomers will not be accommodated.

凡進入賽道範圍及參與大會攤位遊戲均需出示號碼布。

Anyone entering the race area or participating in the event booth games must show their race bib.

如攜帶寵物進入會場，切勿將其單獨留在會場，並須對其行為承擔全部責任。

If you bring pets to the venue, you must not leave them alone at the venue, and you are fully responsible for their behaviour.

寵物不得進入賽道範圍。

Pets are not allowed in the race area.

詳情請參閱活動網站注意事項。

For more information, please refer to the event website's guidelines.



行李寄存須知 Luggage Storage

主辦單位將為所有參賽者提供免費行李寄存服務(每人只限一件)。參加者需於完成活動後(所屬之組別)2小時內取回行李。請參加者在活動當日預留充足時間寄存行李，然後前往起跑區等候。切勿攜帶或寄存任何貴重物品，如有任何損毀或遺失，主辦單位將不會負責任何損失及作出任何賠償。

Free luggage storage service will be provided on event day for participants to store their personal belongings (1 luggage for each participant). Participants are required to collect their luggage within 2 hours after completing the race. Please reserve sufficient time for luggage storage and then proceed to the starting area. Participants should be liable for any loss of their personal items. Participants are not advised to bring or store any valuable items. The organization accepts no responsibility for any loss and damage of personal property during the event.



自備環保水樽 Bring Your Own Water Bottle

為確保衛生及減少塑膠垃圾，主辦單位鼓勵所有參賽者自備水樽。活動當日會場內將設有多個自助加水站，參加者可在會場內的水站免費斟水，一同支持環保。

To ensure hygiene conditions within the event venue and reduce plastic waste, the organizer encourages all participants to bring their own water bottles. There will be self-serve water stations in the venue on the event day.

活動地圖

EVENT MAP



賽事路線圖 ROUTE MAP



到達現場交通指引 TRANSPORTATION GUIDE



港鐵 By MTR

科學園位於東鐵沿線，鄰近大學站及沙田站。到達大學站後，乘坐272K號巴士便可到達園區。從沙田站出發，請乘坐27號小巴。

Science Park is minutes away from the University and Shatin MTR stations, which you can get to via the East Rail Line. From University station, take the 272K bus to the Science Park. From Shatin station, take the 27 minibus.



巴士 By Bus

272K 往返港鐵大學站及科學園

272K Between Mass Transit Railway (MTR) University Station Bus Terminus and Science Park



小巴 By Green Minibus (Van)

27號專線小巴 往返港鐵沙田站（排頭街）及科學園

806A號專線小巴 往返黃泥頭及大埔運頭塘（經白石角）

806B號專線小巴 往返石門及大埔運頭塘（經白石角）

27 Between Sha Tin MTR Station (Pai Tau Street) and Science Park

806A Between Wong Nai Tau and Wan Tau Tong (via Pak Shek Kok)

806B Between Shek Mun Estate and Wan Tau Tong (via Pak Shek Kok)

鳴謝
SPECIAL THANKS

冠名贊助
Title Sponsor



大會贊助
Official Sponsors



大會指定飲品
Official Beverage



媒體夥伴
Media Partner



受惠機構
Beneficiary



主辦機構
Organizer



授權機構
Licensor



源自加拿大 扎根香港132年

人壽 | 健康 | 退休金 | 資產管理



*投資涉及風險

立即了解
sunlife.com.hk